
 

Protokoll 5 2018 

STYRELSEMÖTE I BTF 

Beslutsmöte -  datum 26/8 2018 

  
Närvarande: Lise Bergman Nordgren, Josef Neib, Olof Molander, Ljufur Dagsson, Molly 
Zetterberg, Tomasz Kunatowski, Bendik Hjelm Waaler, Li Wolf, Daniel Björkander, Malin 
Angberg, Klara Edlund 
 
Frånvarande: Lisa Clefberg, Amanda Simonsson 
  
Fastställande av dagordning 
  
1. Val av justerare och ansvarig för att sammanställa ett nyhetsbrev 
Malin Angberg väljs som justerare och sammanställer nyhetsbrev. 
 
2. Anmälning av föregående protokoll 
Protokoll 4 är klart och finns tillgängligt i styrelsens dropbox. 
 
3. Rapportpunkter: 
 
A. Ordförandens rapport 
Ordförande har under sommaren främst varit aktiv i att skriva på de debattartiklar som  
presenteras under området vetenskap och media. Vi har rekryterat en ny kanslist att  
efterträda Martin Oscarsson som startade den 17/8 efter överlämning från Martin. En lista 
med titlar i Natur och Kulturs kampanj för våra medlemmar har satts. Denna kommer 
tillgängliggöras för våra medlemmar via KBT-listan ihop med kod för köp från Bokus.  
 
B. Ekonomisk rapport   
Ekonomin är stabil. Inga oväntade stora utgifter har uppkommit sedan senaste styrelsemötet. 
Årets ackumulerade preliminära resultat 30/6: 192 092 kr. 
 
C. Medlemsstatistik (Josef Neib) 

 
Antal individer i BTF: 694 

Medlemmar: 456 

Stödmedlemmar:238 

Pensionärsrabatt: 24 

Studentrabatt: 45 

Enkäten har gåtts igenom och slutligen svarade 225 medlemmar på enkäten. Det blev tydligt 
att de som svarade på enkäten tyckte att följande punkter var viktigast:  
1) Skapa kontakt och främja kunskapsutbyte om KBT och beteendeterapi mellan 
medlemmar, 2) Värna om och sprida inlärningsteori och beteendeterapeutiska interventioner, 
3) Informationsspridning och lobbying mot media och allmänheten, samt, 4) sprida 
information om relevant forskning till sina medlemmar  

Styrelsen avser att ska arbeta i den riktningen.  

 



D. Rapporter från ansvarsområden 
 
a. Utbildning (Klara Edlund och Molly Zetterberg) 
 
Ansvariga har arbetat med uppdatering och förtydligande av kursplaner samt riktlinjer för att 
få bedriva utbildning godkänd av BTF, kring vad behöver ingå i en ansökan om att få bedriva 
utbildning under BTF:s flagg. Detta har också innefattat kriterier för att vara examinator och 
kursansvarig för utbildningar godkända av BTF. I skrivande stund har dock styrelsen beslutat 
att pausa bedömningar av utbildningar godkända av BTF. 

 
b. Vetenskap och media (Lisa Clefberg, Malin Angberg och Li Wolf) 
 
Johan Åhlen, Erling Hansen och Anna-Clara Hellstadius avgår (alltså hela redaktionen) från 
sina uppdrag i BT:s redaktion. Ny redaktör och medarbetare till BT-redaktionen behöver 
tillsättas inför 2019 (Malin Angberg). 
 
Repliker (2) i debatten kring Skånes satsning på mindfulness har publicerats i Sydsvenskan i 
samarbete med Brjánn Ljótsson och Viktor Kaldo. Just nu arbetas det på en 
sammanställning av vad som händer i region Skåne efter debatten som kommer publiceras 
på listan i veckan (Li Wolf). 
 
En debattartikel är inskickad till Läkartidningen. 
 
Facebooksidan uppdateras löpande med inlägg och vi närmar oss nu 2000 följare där. 
En del frågor från medlemmar har inkommit och besvarats gällande olika utbildningar. 
Översyn och uppdatering av expertlistan kommer att genomföras under veckan som kommer 
(Li Wolf). 
 
Kontakt är etablerad med Kjell Asplund som leder utredningen kring om behandling av 
psykisk ohälsa skall regleras (Li Wolf). 
 
Det har fortsatt dyka upp annonser under sommaren och dessa har kontinuerligt publicerats 
på hemsidan, i takt med att de har fakturerats. Det har även inkommit frågor från medlemmar 
bland annat rörande krav på examinatorer, med mera och dessa har hänvisats vidare till 
respektive ansvarsområde (Lisa Clefberg).  
 
c. KBT-listan (Tomasz Kunatowski) 

 
KBT-listans senaste period har präglats av debatten kring Region Skånes satsning på 
mindfulness. Flera av BTF:s medlemmar, inklusive styrelsemedlemmar, har deltagit i 
debatten. I övrigt inga större regelbrott vid patientförfrågningar. Just nu har KBT-listan 730 
prenumeranter. 

 
d. IT (Olof Molander, Tomasz Kunatowski) 
 
SSL-certifikatet 

Det har inkommit en förfrågan från en medlem gällande att BTF:s två hemsidor kopplar i en 
så kallad. SSL-säkerhetscertifikat. Efter kommunikation med vår nuvarande 
hemsideleverantör samt inhämtning av ytterligare synpunkter från externa it-företag som 
levererar SSL-tjänster anser vi att det är självklart att BTF ska abonnera på tjänsten om vi nu 
önskar ha en närvaro på webben. Frågan besvaras under beslutspunkter 

 



Nya hemsidan 

Arbetet med nya hemsidan har fortgått och har nu kommit till den punkten att det är möjligt 
att ta ställning till huruvida vi vill gå vidare med produkten och landsätta den nya hemsidan, 
alternativt börja med något annat. Syftet med nya hemsidan har varit att få ett större 
oberoende till Livanda, öka redigeringsmöjligheter för styrelsen, samt modernisera layouten. 
Allt detta till en rimlig kostnad. Utifrån ovan har vi gjort en presentation som bifogas i övriga 
mejl med vad vi anser vara fördelar respektive nackdelar med den lösning vi har fått från 
Livanda. Vi hoppas att underlaget tillsammans med vår muntliga presentation är tillräcklig för 
att fatta ett beslut om fortsättning. Frågan gällande styrelsens ställningstagande kring 
Livandas produkt, besvaras under beslutspunkter. 
 

d. EABCT-representant (Björn Paxling) 

Det har varit ett möte vid vilket BTF funnits representerade. Sammanfattningsvis kan sägas 
att EABCT arbetar för ett större internationellt samarbete och i och med detta har frågor om 
var WCBCT:s kontor bör finnas för att förenkla detta uppkommit.  
 
 e. Studerandenätverket (Bendik Hjelm Waaler) 
 
Studerandenätverket kommer återuppta sin aktivitet i samband med terminsstart vecka 35-
36. Närmast i tiden är rekrytering av nya medlemmar för att få representation från samtliga 
psykologprogram och planering av nätverkets live-träff. Löpande frågor rör ökning av 
nätverkets attraktionskraft och främjande av utbyten mellan medlemmarna. 
  
f. Årsmötesgruppen (Amanda Simonsson) 

 
Efter en lite långsam uppstartsperiod är planen att komma igång med intensivt planerande av 
årsmötet nu direkt efter semesterperioden. Åtta personer som anmält sig frivilligt är inbjudna 
till uppstartsmöte under första halvan av september. Under september kommer 
arbetsgruppen att befästas och ansvarsområden i gruppen att fördelas samt tema att 
bestämmas. Då detta är bestämt kan en blänkare med datum och tema skickas ut på KBT-
listan. Under oktober kommer mer noggrann planering att ske gällande budget samt 
praktiska angelägenheter. Målsättning är att öppna för anmälningar under november. 
Sannolikt fylls programmet på eftersom och informationen om konferensen får intensifieras 
eftersom att potentiellt lockande föreläsningar bokas in. Annonsering kan påbörjas i 
december.  
 
4. Frågor för fortsatt beredning: 
 
Ljufur Dagsson och Josef Neib bereder frågan kring nytt faktureringssystem, bokföring och 
medlemshantering.  
 
Utbildningarna (Molly, Klara) 
 
Verka för fler livemöten i form av föreläsningar och after work (Josef Neib, Molly Zetterberg). 
 
Arbetet med kontakten med utredare Kjell Asplund går vidare (Li Wolf).   
 
Rekrytering av redaktionsmedlemmar till Beteendeterapeuten (Malin Angberg).  

 
GDPR (samtliga) 
 
 



5. Punkter att kontrollera vid varje möte: 

 
Se över hur det går med pågående frågor. 

 
Kanslisten kontaktas av Lise för information angående arkivering av inaktuella dokument i 
styrelsens Dropbox. 

 
Webbredaktören kontaktas för att protokoll skall läggas upp på hemsidan.  
 
6. Beslutspunkter: 
 
I. SSL-certifikat 

 
Bakgrund:  Ett SSL-certifikat eller Secure Socket Layer är en extra 
säkerhetstjänst/programvara till din hemsida, där all information som användarnamn, 
lösenord och kreditkortsuppgifter som dina besökare fyller i krypteras för att ytterligare stärka 
säkerheten. Tjänsten skapades redan på 90-talet men det är först nu som den börjar bli 
standard. De hemsidor som väljer att inte ställa sig bakom standarden kommer att märkas 
som osäkra samtidigt som de tappar poäng på sökmotorer, något som redan sker idag. När 
det kommer till BTFs två hemsidor: www.kbt.nu och www.kbt.se så är det viktigast att snarast 
möjligt inköpa SSL certifikatet till www.kbt.nu sidan som innehåller mer känsliga funktioner 
och mer omfattande kommunikation med användaren än den enklare www.kbt.se. Utifrån de 
säkerhetskrav som sökmotorer lägger på hemsidor bör dock även www.kbt.se få ett SSL-
certifikat. Kostnaden för inkopplingen verkar variera beroende på vilken typ av certifikat man 
behöver. Efter en enklare förfrågan till två olika certifikatleverantörer bedöms priset för SSL 
certifikat till BTF vara ca 1000kr/år för de två hemsidorna. Då det pågår ett utvecklingsarbete 
med BTF:s nya hemsida har vår hemsideleverantör av tekniska skäl önskat att först bli klar 
med utvecklingsarbetet innan man kopplar på certifikatet. Gällande www.kbt.se är det möjligt 
att genomföra förändringen på en gång men då det finns fördelar att flytta bägge adresserna 
till samma webhotell så bör även den vänta tills föreningens huvudsida är klar för flytt. 
Kostnaden för SSL-certifikatet kommer att upphandlas tillsammans med övriga 
webhotelltjänster när utvecklingsarbetet med hemsidan är avslutat. 
 
Beslutsförslag 

Röstar A: Styrelsen godkänner den årliga extra kostnaden som uppkommer i samband 
med att föreningens två hemsidor utrustas med SSL-certifikatet. 

Röstar B: Styrelsen godkänner inte inköpet av SSL-certifikatet. 
 
Beslut: Beslutar i enlighet med beslut A, att styrelsen godkänner den extra årliga 
kostnaden som uppkommer i samband med att föreningens två hemsidor som 
utrustats med SLL-certifikatet. 
 
II. Gå vidare med Livandas förslag på nya hemsidan 
 
Bakgrund: Livanda har presenterat en testversion av nya hemsidan. It ansvariga söker 
styrelsens mandat för att fortsätta med arbetet Övrig underlag till beslutet hänvisas till extern 
mejl samt muntlig dragning under mötet  

Olof Molander lägger ner sin röst. 

Beslutsförslag 
 

http://www.kbt.nu/
http://www.kbt.se/
http://www.kbt.nu/
http://www.kbt.se/
http://www.kbt.se/
http://www.kbt.se/


Röstar A: Styrelsen godkänner att gå vidare med utvecklingsarbetet kring det förslaget som 
erhållits från Livanda. 

Röstar B: Styrelsen godkänner inte att gå vidare med det förslaget som erhållits från 
Livanda. Styrelsen ålägger it-ansvariga att återkomma med ett nytt förslag till hur man 
går vidare med utvecklingsarbetet kring BTF:s två hemsidor. 

Beslut: Beslutar i enlighet med beslut B, att inte gå vidare med det förslag som 
erhållits från Livanda. 
 
III. Pausa beviljandet av grundläggande psykoterapiutbildningar i samband med BTF 
 
Bakgrund: På förekommen anledning har styrelsen diskuterat om uppdatering och 
förtydligande av kursplaner samt riktlinjer för att få bedriva utbildning godkänd av BTF - vad 
som behöver ingå i en ansökan om att få bedriva utbildning under BTF:s flagg. 
 
Malin Angberg lägger ner sin röst. 

Röstar A: Styrelsen beslutar att pausa beviljandet av grundläggande 
psykoterapiutbildningar i samband med BTF 
 
Röstar B: Styrelsen beslutar att fortsätta med att ta emot ansökningar för att grundläggande 
psykoterapiutbildningar hålls i samband med BTF 
 
Beslut: Mötet beslut i enlighet med beslut A, att pausa beviljandet av grundläggande 
psykoterapiutbildningar i samband med BTF  
 
IV. Beslut per capsulam 

 
Beslut per 21/7: skrivit avtal med ny kanslist, Unn Gustafsson.  

 

 
7. Nästa möte 
 
Preliminärt extrainsatt telefonmöte 18/9 kl 19:00 för årsmötesavstämning. Nästa ordinarie 
telefonmöte 16/10 kl 19:00. 
 
Vid protokollet: 
 

Daniel Björkander 
Sekreterare 
 
Justeras: 
 

Lise Bergman Nordgren  Malin Angberg 
Ordförande                                       Justerare   
  

 

 


